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Spørgsmål:
”Ministeren bedes skønsmæssigt anslå, hvor meget ejendomsskat der i gennem-
snit tilbagebetales pr. fradragssag, der er afgjort af SKAT i perioden 2007 til 
2010, herunder hvor mange renter der i gennemsnit er påløbet pr. tilbagebeta-
ling?”

Svar:
SKAT har oplyst, at der ikke er tilgængelige oplysninger i systemerne, der kan 
lægges til grund for det i spørgsmålet ønskede skøn.

Indenrigs- og Sundhedsministeriet har oplyst, at der som bekendt er nedsat en 
arbejdsgruppe, der er i færd med at se på, hvordan kommunernes håndtering af 
tilbagebetalingssagerne kan understøttes it-mæssigt. Dette arbejde pågår fortsat, 
hvorfor ministeriet aktuelt ikke råder over oplysninger, der kan lægges til grund 
for det i spørgsmålet ønskede skøn.


